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The GSO/Property section is conducting an online auction of brand new BAP 1700 air purifiers (Brand: Bionaire). Check it out, biddingowl.com/embassybeijing.  The website instructions are in English. You may have difficulty logging on to the website from home. The air purifiers are all brand new, but we do not guarantee their operating condition. Items are sold as is, and there are no returns or refunds. 
BPA1700 AIR PURIFIER INFORMATION 

220-240 Volt/ 50 Hz, Bionaire BAP1700 Tower "HEPA" AIR CLEANER/ PURIFIER features:
· Air Flow Rate 185m3/hour, Ideal for large rooms up to 74m2
· Helps remove up to 99% of airborne pollutants,

· Filter service indicator, Independent Ionizer, Programmable timer. 
· Supplied with BAPF40 Permanent washable HEPA type filter. You can also use replaceable BAPF30B HEPA type filter OR BAPF300 "TRUE HEPA" filter

BAP 1700 air purifier’s manual is attached to this notice; also you may look through this 
http://www.amazon.com/220-240-Bionaire-BAP1700Tower-PURIFIER-OVERSEAS/dp/B0038KY5JG/ref=pd_sim_sbs_201_2/186-2893257-6703111?ie=UTF8&refRID=1Q9B3KEFR1E7QVDF7F7J&dpID=undefined&dpSrc=sims&preST=undefined
TIMING
The auction is live now and will close on October 23, 8:00 a.m. Beijing time.  
HOW TO BID

Please visit https://www.biddingowl.com/Auction/Bidders/Sign-in.cfm to sign up as a bidder. This is a privately managed U.S.-based website not affiliated with the Embassy or the Department of State. You will need to create a user name and provide bidder details, such as email, phone, and mailing address information to the website. There is no charge to sign-up or bid on auction items and you do not need to provide credit card information.  However, we will verify the identity of users who place a bid on the Embassy auction to confirm eligibility.  We will communicate with bidders primarily through email.  Please note the prices on biddingowl.com are listed in U.S. dollars, not RMB. 
SALES AGREEMENT

Once the auction is closed, the website will send an email to the winning bidder summarizing the items won, the total amount due, and further instructions.  This electronic notification serves as the sales agreement.
HOW TO PAY

Payment can be made online or, for Embassy employees, in person at the Embassy cashier by presenting the biddingowl “winning bid” notification email.  Payment must be made between October 27 and 28.   Payment will be in RMB using the current exchange rate, rounded-up to the nearest yuan, for example, RMB 42.513 will become RMB 43.
Winning bidders who elect to use a credit card to make payment should visit the www.pay.gov website.  The transaction will be made in USD and there is no foreign transaction fee regardless of whether you use a Chinese or Foreign credit card (further instructions available upon request).  Once you upload your sales agreement and complete payment, www.pay.gov will send you an email confirming receipt, and then you need to forward the receipt to BeijingAuciton@state.gov and ZhouXC@state.gov. 
HOW TO PICK-UP ITEMS

None-Embassy employed winners will be informed by emails or calls about pick-up place and time. Embassy winning bidders will be required to pick-up the air purifiers from the loading dock of E building in the Embassy, between 1:30pm and 4:30pm on October 30, 2015.  Winning bidders based outside of Beijing must make their own arrangements for pick-up on this same date.  Please bring your receipt to complete the pick-up. Winning bidders must take possession of all items.  No-shows will be banned from future auctions, money will not be refunded, and items purchased will be returned to the next auction.
NEED MORE INFORMATION 

Questions about the auction should be submitted via the Embassy Beijing auction page, biddingowl.com/embassybeijing, or by emailing BeijingAuction@state.gov.

中文翻译如下：
总务处财产部将在网上拍卖一批新的空气过滤器，型号为 BPA 1700 (品牌：Bionair).
拍卖网址：biddingowl.com/embassybeijing。网站为英文网站，如果在家上网可能无法登录网页。
所卖空气过滤器为新的，但是我们不保证他们的操作状况。机器一经售出，不予退货或退款。 
BPA1700 空气过滤器相关信息
220-240 Volt/ 50 Hz, Bionaire BAP1700Tower "HEPA" AIR CLEANER/ PURIFIER

· 所需电压220伏/ 50 Hz, 立式 "HEPA" 空气过滤器；
· 空气流量185m3/ hour, 可以满足最大房间面积74m2使用；
· 帮助清除高达99%的空气中污染物；
· 有滤芯指示灯, 独立的离子发生器, 时间控制程序. 附带和所需要的滤芯为BAPF40永久使用的可清洗滤芯。也可以跟换成需要定期更换的BAPF30B HEPA 滤芯或者BAPF300 "真正的 HEPA" 滤芯。
BAP 1700 空气过滤器的英文说明书随附在此通知后, 你也可以点击下面的链接察看所售机器信息。
http://www.amazon.com/220-240-Bionaire-BAP1700Tower-PURIFIER-OVERSEAS/dp/B0038KY5JG/ref=pd_sim_sbs_201_2/186-2893257-6703111?ie=UTF8&refRID=1Q9B3KEFR1E7QVDF7F7J&dpID=undefined&dpSrc=sims&preST=undefined
拍卖时间
通知发出的同时，拍卖即开始，网上拍卖截止日期为北京时间10月23日上午8点。
如何竞拍
请访问网址https://www.biddingowl.com/Auction/Bidders/Sign-in.cfm 注册为投标人。此网站为私人管理的基于美国的网站，不附属于美国大使馆或者国务院。你需要创建一个用户名，提供投标人的详细资料，例如电子邮箱，电话，邮寄信息。注册或者投标不收取费用，你无须提供信用卡信息。然而，我们可能对投标者的身份进行核实以确认其资格。我们主要通过电子邮件同投标者联系。
请注意，biddingowl.com/embassybeijing网站上所列的拍卖底价是美元, 不是人民币。
销售协议
一旦投标结束，网站会给中标者发邮件概述中标物品，应付金额，以及进一步的说明。电子通知书作为销售协议用来完成支付。
如何付款
一旦接到中标的电子邮件通知，中标者可以通过网上支付；美国使馆员工可以到使馆财务处出纳窗口付款，付款日期为10月27日和28日两天。财务接受人民币付款，会将美元按当天的美元人民币汇率折算成人民币，折算的人民币金额最小单位为元。举例，42.513元按43元处理。
选择网上付款的中标者通过网站www.pay.gov  支付货款。交易将用美元完成，不管使用中国还是外国的信用卡，没有手续费或交易费（如您需要可提供进一步的付款说明）。一旦您完成付款，pay.gov将向您发送电子邮件予以确认。网上付款的截止日期为10月28日。中标者收到网站确认的已付款通知后，要转发邮件给 beijingauction@state.gov and zhouxc@state.gov .
如何提取中标物品
非使馆工作人员将会通过邮件或电话方式通知具体取货适宜。使馆内部中标者请自行安排从使馆E楼卸货平台提货，提货时间为2015年10月30日下午1点半至4点半。请携带付款证明（电子版或纸制拷贝）完成提货。
北京以外的中标者需要自行安排提货事宜，时间同上。中标者必须提取全部货物。如未准时提货将禁止继续参加竞拍活动，所付金额不予退还，所拍物品将在下次拍卖中继续竞拍。
需要更多信息
您可以通过使馆拍卖网站biddingowl.com/embassybeijing提交任何关于拍卖的问题，或者发电子邮件至BeijingAuction@state.gov。
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